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PROTOKÓŁ Nr VII/2023 

 

 

z obrad VII SESJI 

RADY SENIORÓW MIASTA KRASNYSTAW 

 KADENCJI 2022-2026 

która odbyła się w dniu 
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Radni Rady Seniorów obecni na sesji: 

 1. BUGAŁA Jerzy 

 2. CIECHAŃSKA-MARUCHA Anna 

 3. DOMAŃSKI Kazimierz 

 4. GARBAL Jolanta 

 5. GREGOROWICZ-MYKA Zofia 

 6. HARATYM Teresa 

 7. HUS Urszula 

 8. JÓŹWIAK Wiesława 

 9. MAZUREK Stanisław 

 10. MARCINIEWICZ Wiesław 

 11. PACHLA Bożenna 

 12. PAWELEC Jan 

 13. SOKÓŁ Zdzisław 

 14. WŁODARCZYK Kazimiera 

 

Radni nieobecni:  

 1. MAZUREK Grażyna 

Goście zaproszeni biorący udział w obradach sesji: 

 1. Robert Kościuk – Burmistrz Krasnegostawu 

 2. Renata Stangryciuk - Sekretarz Miasta Krasnystaw 

3. Marcin Wilkołazki – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krasnystaw 

4. Agnieszka Pocińska – Bartnik – Radna Rady Miasta Krasnystaw 

5. Hanna Zbrońska – radna Młodzieżowej Rady Miasta  

6. Karol Śmigasiewicz – radny Młodzieżowej Rady Miasta  

7. Justyna Pezda - Centrum Aktywnego Seniora 

 8.  Danuta Zacharzyńska – Klub Seniora KDK 

 9. Barbara Lachowska – Polski Związek Emerytów i Rencistów 

 10. Henryk Knap – Związek Emerytów i Rencistów Pożarnictwa RP 

 11. Małgorzata Antoniak – LUTW filia Krasnystaw 

 12. Małgorzata Lachowska – Stowarzyszenie Mieszkańców Przedmieścia Zastawie 

 13. Monika Smyk – Koordynator ds. senioralnych UM 

 

Porządek obrad: 

/treść zgodna z treścią zaproszenia/ 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z V i VI sesji Rady Seniorów Miasta Krasnystaw. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przedstawienie interpelacji i zapytań radnych. 
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5. Działania na rzecz promocji Miasta Krasnystaw w 2022 r. i 2023 r. 

6. Prezentacja zadań Krasnostawskiej Senioriady 2023. 

7. Przedstawienie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad sesji.  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Otwieram obrady VII sesji Rady 

Seniorów Miasta Krasnystaw III kadencji. Serdecznie witam przybyłych na sesję Szanownych gości. 

Witam Zastępcę Przewodniczącego Rady Miasta Marcina Wilkołazkiego, witam Pana Burmistrza 

Roberta Kościuka, Panią Renatę Stangryciuk – Sekretarza Miasta, witam radną Rady Miasta Panią 

Agnieszkę Pocińską – Bartnik. Witam serdecznie Panią Kierownik Wydziału Promocji, Rozwoju,  

Kultury i Sportu Urzędu Miasta Panią Joannę Sobstyl. Serdecznie witam przedstawicieli 

Młodzieżowej Rady Miasta, witam przewodniczących organizacji senioralnych  działających na 

terenie miasta. Witam  koordynatora działań senioralnych w mieście w organizacjach senioralnych 

Panią Monikę Smyk. Witam serdecznie Państwa radnych. Szanowni Państwo w sesji w tej chwili 

uczestniczy 14 radnych a więc obrady nasze są prawomocne. Kolejny punkt porządku obrad to 

przyjęcie protokołów  z dwóch poprzednich sesji.  

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z V i VI sesji Rady Seniorów Miasta Krasnystaw. 

  

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Szanowni Państwo oba protokoły 

były do wglądu u Pani Iwony Surmy. Mieliśmy możliwość zapoznania się z nimi. Czy mają Państwo 

uwagi do treści protokołów? Nie widzę. Proszę zatem o przyjęcie protokołów przez głosowanie. Kto 

jest za przyjęciem protokołów? Bardzo dziękuję. Stwierdzam, że protokół z V i VI sesji Rady 

Seniorów Miasta Krasnystaw został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – W sprawie porządku obrad 

wpłynął wniosek związany z obecnością naszych młodych współpracowników, którzy kiedyś będą 

seniorami a teraz starają się nam seniorom pomagać i pracują na rzecz miasta, żeby w związku 

z matematyką, którą jeszcze mają w planie lekcji będą musieli wcześniej wyjść z sesji i ten wniosek 

dotyczy przestawienia punktów  tj. punktu 6 na punkt 5 czyli działania dotyczące promocji miasta 

omawialibyśmy w punkcie 6. Czy są inne propozycje zmian? Nie widzę. Bardzo proszę zatem 

o przegłosowanie porządku obrad. Dziękuję. Stwierdzam, że porządek obrad przyjęliśmy 

jednogłośnie i zgodnie z  nim przechodzimy do punktu 4. 

 

 

Ad. 4.  Przedstawienie interpelacji i zapytań radnych. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Zgodnie z tradycją jaką mamy 

udzielam głosu Panu Kazimierzowi Domańskiemu, bo tak umówiliśmy się, że wszystkie wnioski 

postulaty, zapytania, interpelacje jakie radni zbiorą na swoich dyżurach będą przedstawiane na 

kolejnej sesji w pierwszej kolejności.  Bardzo proszę Pana radnego. 
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Radny Kazimierz Domański – W dniu 6 września w trakcie dyżuru przyjęliśmy trzy osoby, 

które zgłaszały problemy do przedstawienia zarządowi miasta. Pierwsza sprawa to podjęcie przez 

Urząd Miasta działań w celu usunięcia uschłych, powalonych drzew z jeziorka z ul. Lwowskiej. 

Ostatnio kolejne drzewo wpadło tam do wody i ewentualne rozważenie może w ramach budżetu 

obywatelskiego zagospodarowania tego terenu. Może jakieś ławki tam postawić, ścieżkę zrobić, żeby 

to miejsce ożyło. Kolejna sprawa to aby przed sezonem zimowym wspólnie z innymi 

administratorami dróg uzupełnić tzw. kocie oczka na przejściach dla pieszych, bo sporo jest braków 

w tej chwili na terenie miasta a okres zimowy zbliża się nieubłaganie. Kolejna sprawa to rozważenie 

innej lokalizacji postawienia tych rzeźb na ul. Okrzei vis a vis Komendy Powiatowej Policji, 

ponieważ wielu kierowców jadąc od strony miasta wydaje się, że tak jakby ktoś chciał przejść przez 

przejście. Następna sprawa to jest poprawa estetyki tablic ogłoszeniowych na terenie miasta w tym 

także na osiedlach troszkę oddalonych od centrum. O ile w centrum na tych dużych słupach aktualne 

informacje są umieszczane, natomiast na osiedlach to jest sporadycznie albo wcale i te tablice 

pozostawiają wiele do życzenia. I jeszcze jedna sprawa. Na poprzednim dyżurze też to było zgłaszane 

i w tej chwili nawet jak był półmaraton chmielakowy, jak kibicowałem usłyszałem taką rzecz, że 

zwrócić się do GDDKiA i Wód Polskich tam jest 4 czy 5 topoli przy moście na rzece Żółkiewka 

i kładka, która jest od Rońska do miasta. Nawet jak z Telewizji Kablowej filmowali maraton  

sugerowali, że to kiedyś może się źle skończyć.  To było na dyżurze. I jeszcze jedna sprawa, którą 

chciałbym poruszyć będąc przy głosie. Wcześniej na sesjach rozmawialiśmy o umieszczeniu  na 

parku tablicy ogłoszeniowej dla seniorów  o dyżurach i innych rzeczach. Czy nie można by było tego 

zrobić na tym budynku, w który jest informacja turystyczna. To tyle. Dziękuję. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję. Proszę Pani radna 

Teresa Haratym. 

 

Radna Teresa Haratym – Ja w sprawie placu zabaw przy szkole nr 1. Świadkami jesteśmy 

jak dzieci podczas zamknięcia tego placu w sobotę i niedzielę przechodzą przez płot a płot jest 

zakończony kolcami. Naprawdę, żeby nie doszło do nieszczęścia. Ja uważam, że skoro ten plac zabaw 

został zrobiony to nie dla dzieci szkolnych, bo dzieci szkolne mają tak krótką przerwę, że na plac 

zabaw nie pójdą. Plac powinien być dla mieszkańców. Jakoś zabezpieczyć monitoring czy coś ale  

powinien być otwarty cały tydzień. Dziękuję. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów -  Dziękuję. Proszę radny Jan 

Pawelec.  

 

Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów - Ja mam takie pytanie, bo 

prawdopodobnie 26 został zakończony projekt CAS – Centrum Aktywnego Seniora i w związku 

z tym mam pytanie, czy ten punkt wsparcia seniorów, który istniał przez czas trwania programu 

będzie dalej funkcjonował czy nie i czy jest w zamiarze Urzędu Miasta czy MOPS-u składanie 

nowych aplikacji na programy dotyczące seniorów? Dziękuję. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję. Radna Ciechańska – 

Marucha proszę bardzo. 
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Radna Anna Ciechańska - Marucha  - Na wstępie chciałabym serdecznie podziękować 

w imieniu wszystkich mieszkańców Zastawia, tamtego terenu, że mamy nareszcie rondo. Przejazd 

poprawił się znacznie ale bardzo nas smuci i nawet na zebraniu wiejskim było powiedziane, że był 

przystanek do wysiadania i wsiadania na ul. Lwowskiej koło Brun-pola i ten przystanek został 

zlikwidowany w ramach budowy nowego ronda. Na tym przystaniu wsiadali i wysiadali starsi i dzieci 

środkowej części Przedmieścia Zastawia, ulicy Niesieckiego, Wąskiej, Stokowej, Czuby, bo później 

jest na samym końcu przed Małochwiejem i jest przystanek koło sklepu Grela. To jest znaczna 

odległość. Tam jest przejazd i bez problemu wszyscy wsiadali i wysiadali. Będzie komunikacja 

miejska i zapewne będzie potrzebny ten przystanek. Nie wiem dlaczego oni to zlikwidowali. I jest 

prośba mieszkańców, żeby jakoś ten przystanek powstał tam znowu. Jeżeli mówimy o tych 

przystankach  a nie wiem jak będzie ta kolej i tu wybiegam na zaś i nie ma z tego co mi wiadomo 

dokumentacji przebiegu kolei na ul. Stokowa – Lwowska  ale prawdopodobnie te przejazdy zostaną 

zlikwidowane ale kładki może pomyślmy w razie czego już tak na zaś, żeby w tych projektach jak 

będą się pokazywały aby te kładki w jakiś sposób zabezpieczyć. Są trzy przejazdy i któryś na pewno 

będzie zlikwidowany. Dziękuję bardzo. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję. Radna Bożenna Pachla. 

 

Radna Bożenna Pachla – Sekretarz Rady Seniorów - Mój głos jest głosem pacjentów 

a szczególnie rodzin pacjentów, którzy trafiają na SOR. Tam po prostu jest tragiczna sytuacja. 

Chociaż w tej chwili już wiemy z mediów, że są pieniądze przeznaczone na poprawę tej sytuacji 

niemniej mamy takie zapytania. Czy jest możliwość i w jakim czasie na poprawę tej sytuacji na SOR-

e i wiemy z informacji od Pana dyrektora, że była planowana poczekalnia w łączniku pomiędzy 

budynkami i czy w tej kwestii w najbliższym czasie już coś się zmieni i kiedy to zacznie 

funkcjonować? Dziękuję. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję bardzo. Czy będą  

jeszcze jakieś zapytania? Bardzo proszę Pan radny Marciniewicz. 

 

Radny Wiesław Marciniewicz – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Ja troszeczkę zmienię temat. 

Po chmielakach pierwszego dnia byliśmy z żoną w urzędzie w celu wymiany dowodów i było takie 

miłe zaskoczenie, bo wypełnialiśmy wnioski na korytarzu i Pani z Biura Obsługi Klienta wyszła 

z biura i poprosiła nas do biura, bo tam jest chłodniej, zaproponowała wodę. Poczęstowała wodą. To 

było dla nas takie miłe zaskoczenie, że w Urzędzie tak można traktować petenta i teraz jest pytanie 

czy to jest przypadek czy to jest zasługa włodarza? Dziękuję bardzo. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję bardzo. Nie widzę 

chętnych do zadawani pytań, zgłaszania problemów. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 

następnego. 

 

Ad. 5. Prezentacja zadań Krasnostawskiej Senioriady 2023. 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów -  Szanowni Państwo. Tutaj kilka 

zdań, które należą się przede wszystkim tym z Państwa, którzy jako radni są po raz pierwszy, 

sprawują mandat radnego, jak i gwoli spojrzenia na to, co zaproponowaliśmy, bo zaproponowaliśmy 

wszyscy razem pewne zadania do tegorocznej VII Senioriady. Jak Państwo na pewno pamiętają to 
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pomysł organizacji Senioriad zrodził się w 2014 r. Wtedy powołano do życia nas - Radę Seniorów, 

którzy zgodnie ze statutem mieliśmy koordynować działania organizacji senioralnych działających 

na terenie miasta ale wtedy okazało się, że poza tymi organizacjami jest jednak bardzo wielu seniorów 

biernych zawodowo ale czynnych umysłami, bogatych w  życiowe doświadczenia, mających mnogie 

talenty, zainteresowania, umiejętności. Byli to przede wszystkim ludzie, którym dokuczała samotność. 

Tacy, którzy mieli generalnie zaniżoną samoocenę, tacy, którym towarzyszyło poczucie bezradności 

i dlatego w tym 2014 r. powołana została taka nieformalna grupa inicjatywna, która w ramach 

konkursu grantowego zorganizowała i opracowała projekt w treści, którego zaplanowano szereg 

zadań mających aktywnie zintegrować krasnostawskich seniorów, włączyć ich do zdrowej 

i sportowej  rywalizacji i równocześnie zaprezentować szerszemu gronu społeczności lokalnej swoje 

zainteresowania i pasje. Wreszcie zarazić dobrą zabawą w kręgu przyjaciół.  W ramach I Senioriady 

mieliśmy marsz nordic walking, ognisko integracyjne, zawody pływackie, konkurs literacki, 

spotkania z policjantami, ratownikami medycznymi, spotkanie z samorządowcem. Mieliśmy konkurs 

na najaktywniejszą organizację skupiającą seniorów, mieliśmy również wspólne oglądanie seansów 

filmowych. Mówię o tym dlatego, że realizacja zadań I Senioriady pokazała,  że właśnie razem można 

więcej, dlatego też między innymi zjawił się pomysł zaakceptowany bardzo mocno organizacji 

kolejnych Senioriad. Te kolejne Senioriady wzbogacały się o nowe zadania np. pełnoletnie talenty, 

sportowe poranki wnuków i dziadków, czytanie bajek dzieciom w szpitalu na oddziale dziecięcym 

i w przedszkolach, zawody pływackie, strzeleckie, wyjazdy na spektakle teatralne do Lublina do 

Lwowa, konkursy historyczno – geograficzne, wieczory poezji, muzyki i dowcipu organizowane 

z różnych okazji. Na przykład robiliśmy taki wieczór wspomnień z okazji Dnia Kobiet, Dnia Babci, 

Dziadka. Były warsztaty kulinarne, wycieczki krajoznawczo – edukacyjne np. śladami innych kultur 

i religii i całodzienne imprezy pod hasłem „Zdrowy senior” ze zdrowotnymi prelekcjami, bezpłatnym 

badaniem słuchu, ciśnienia tętniczego, pokazem ratownictwa medycznego, konsultacjami 

z lekarzami specjalistami. Na tych też imprezach „Zdrowy senior” wręczaliśmy pudełko życia.  

Z całą pewnością ja nie wymieniam tutaj wszystkich senioralnych działań. O tych, które planowane 

są w ramach VII Senioriady - obecnej w tym roku powie Pan Jan Pawelec. Proszę bardzo udzielam 

głosu Panu Janowi Pawelcowi.  

 

Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów - Dziękuje. W ramach VII 

Senioriady na terenie miasta proponujemy takie zadania: impreza integracyjna z okazji święta 

niepodległości w dniu 11 listopada o g. 14:00 na ul. Kółkowej 24 i odpowiedzialnym za to będzie 

Stowarzyszenie Mieszkańców Przedmieścia Zastawie. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Pozwolę sobie na chwilę  przerwać 

Panu Janowi. Szanowni Państwo proszę bardzo uważnie słuchać, bowiem powinnam Państwu dodać, 

że autorami pomysłów wielu tu nawet niezrealizowanych byli i są seniorzy a uczestnikami Senioriad 

również seniorzy spoza organizacji senioralnych. Zawsze rozbiliśmy to tak w ciągu tych sześciu 

Senioriad, że za określone zadanie zgłoszone i zaakceptowane przez wszystkich odpowiedzialna jest 

jedna z organizacji senioralnych. Dziękuję. 

 

Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów - Po zakończeniu sesji ja 

Państwu przekażę zadnia, które są omawiane. Drugie to są zawody strzeleckie  czyli to jest karabinek 

KBKS i rzut granatem do celu i to jest 7 października – sobota g. 9:00 na strzelnicy w Borowicy 

odpowiedzialne Stowarzyszenie Emerytów i Rencistów Policyjnych. Każde z kół i stowarzyszeń 

dostało ode mnie regulamin i prosiłem o wykaz zawodników na ten termin. Następne zadanie to jest 
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„Bezpieczeństwo Seniora” – prelekcja oraz pokaz multimedialny. To zadanie będzie zrealizowane 

wspólnie z Komendą Powiatową Policji w Krasnymstawie i Stowarzyszeniem Emerytów Policyjnych 

i będzie to 22 października o g. 10:00 w sali konferencyjnej Krasnostawskiego Domu Kultury. 

Następne zadanie „Aktywny Senior” – spartakiada sportowa, na której będą organizowane różnego 

rodzaju gry i zabawy sportowe oraz turniej tenisa stołowego. Terminu jeszcze nie mamy ustalonego, 

miejsce to hala sportowa MOSiR i odpowiedzialni za to - Oddziałowa Sekcja Emerytów i Rencistów  

ZNP i Zawiązek Emerytów i Rencistów Pożarnictwa. Następne zadanie to „Senior tanecznie 

wychodzi z młodości”, na którym to będą organizowane turnieje tańca towarzyskiego i to będzie 

w dwóch terminach 21.10 o g. 14:00 w sali konferencyjnej KDK odpowiedzialny Klub Seniora KDK 

i 28.10 też o g. 14:00 w sali widowiskowej Spółdzielni Mieszkaniowej odpowiedzialny jest Polski 

Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd Oddziału Rejonowego. Kolejna sprawa to „Super 

Babcia i super Dziadek” – konkurs plastyczny dzieci w przedszkolach oraz czytanie bajek dzieciom 

przez seniorów. Ewentualnie do tego, jeżeli wyrazi ochotę Młodzieżowa Rada zapraszamy do zadania 

wspólnie z seniorami. Akcja ciągła w miesiącu listopadzie i grudniu i to są przedszkola w mieście 

i odpowiedzialny za to zadanie jest UTW. Następne kolejne zadnie to „Zdrowy senior”  - prelekcja 

służby zdrowia oraz pomiary ciśnienia i cukru, badanie wzroku - przewidziany termin to 6 grudnia g. 

11:00 sala konferencyjna KDK i Rada Seniorów odpowiedzialna. Kolejne zadanie to „Twórczość 

seniora” oraz „Smaki dzieciństwa”. Terminu jeszcze nie mamy ustalonego. Będzie to odbywało się 

w DDPS i odpowiedzialni to Oddziałowa Sekcja Emerytów i Rencistów ZNP oraz UTW i DDPS.  

I na koniec w miesiącu grudniu, bo musimy to zakończyć do końca roku dlatego, że na te cele mamy 

z Urzędu Miasta kwotę 6 000 zł i w tej kwocie musimy się zmieścić wykonując te zadania  i rozliczyć 

na koniec miesiąca. Podsumowanie Senioriady odpowiedzialna Rada Seniorów. Dziękuję bardzo. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję za prezentację. Czy będą 

jakieś pytania? Proszę radny Mazurek. 

 

Radny Stanisław Mazurek – Czy można by ten program gdzieś opublikować na stronie? 

 

Radny Jan Pawelec – Wiceprzewodniczący Rady Seniorów - Oczywiście, że tak to już jest 

uzgodnione z Panią Moniką koordynatorem ds. seniorów i to będzie umieszczone na stronie miasta 

w zakładce seniorzy. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – A poza tym to tradycyjnie tak, jak 

w poprzednich sześciu Senioriadach informowaliśmy o kolejnych imprezach rozwieszając plakaty na 

tablicach informacyjnych Urzędu Miasta, słupach informacyjnych i też informowaliśmy 

o poszczególnych imprezach internetowo. Jeżeli nie ma pytań wobec tego pod koniec sesji otrzymają 

Państwo na piśmie te propozycje zadań a do młodzieży mam jeszcze jedną prośbę, że jak będziemy 

robić ten turniej tenisa stołowego, spartakiadę dziadkowie – wnukowie to też będziemy Was prosić 

jeżeli wyrazicie taką akceptację do uczestniczenia właśnie w tym przedsięwzięciu. O głos prosi Pan 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pan Marcin Wilkołazki. Bardzo proszę. 

 

Radny Marcin Wilkołazki – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krasnystaw – Dziękuję 

Pani Przewodnicząca. Ja miałbym taką propozycje dla Państwa i do tej Senioriady do tego punktu 

dotyczącego konkursu plastycznego „Super dziadek , „Super babcia”. Bardzo mi się podoba ta idea 

ale czy nie można by tego rozszerzyć o szkoły podstawowe? Nie tylko przedszkola ale i szkoły 

podstawowe i wtedy my jako Młodzieżowa Rada moglibyśmy  się włączyć w przygotowanie tego 
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konkursu, popularyzację i miałby nieco szerszy zasięg. Zrobilibyśmy dwie kategorie. Troszkę więcej 

nagród trzeba by uzbierać ale to też nie byłoby żadnego problemu i jako Młodzieżowa Rada Miasta 

moglibyśmy pomóc w całej obsłudze konkursu od zaplanowania poprzez realizację. Mamy pewne 

doświadczenia przy organizacji konkursów plastycznych, bo robiliśmy już kilka edycji 

z Młodzieżową Radą konkursu plastycznego „Ja i moja rodzina” i  wydaje mi się, że takie 

rozszerzenie byłoby ciekawe. Nie wiem czy na szkoły średnie również chociaż jest to do 

zastanowienia. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Rozumiem ten pierwszy etap 

nauczanie początkowe czyli klasy I-III. 

 

Radny Marcin Wilkołazki – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krasnystaw - Ja bym całą 

szkołę podstawową. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dobrze. Nic nie stoi na 

przeszkodzie, jeżeli przedyskutujemy to w pewnym gronie i nadamy ramy organizacyjne. Nic nie stoi 

na przeszkodzie. Pan odpowiedzialny z ramienia Prezydium Rady już wpisuje w punkcie 6 szkoły 

podstawowe i tam, gdzie odpowiedzialni wpisuje Młodzieżową Radę Miasta. Dziękujemy za tą 

inicjatywę. Pani radna Agnieszka Pocińska – Bartnik. 

 

Radna Rady Miasta Krasnystaw Agnieszka Pocińska – Bartnik – Ja tylko chciałam do 

tego dodać to o czym wspomniał Pan Marcin aby też Państwa zachęcić do tej inicjatywy i rozszerzyć 

ten konkurs o szkoły podstawowe. My organizując wspólnie z Młodzieżową Radą konkurs „Ja i moja 

rodzina” a były różne pomysły „Ja i moja rodzina w mieście”, „Ja i moja rodzina  na sportowo”. Ja 

tylko Państwu dodam, że my co roku otrzymywaliśmy ponad 300 prac ze szkół podstawowych więc 

to jest naprawdę duże zainteresowanie tą formą. Wiec jeżeli Państwo wykażecie takie 

zainteresowanie to przedstawiam Państwu ilości tych prac jakie mogą napłynąć. Jeżeli zechcą 

Państwo podjąć temat to my Państwa na pewno w tym wesprzemy.  

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję bardzo. Czy ktoś 

z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos w tej sprawie? Proszę radny Marcin Wilkołazki. 

 

Radny Marcin Wilkołazki – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Krasnystaw - Jeszcze do 

tego, co Pani Przewodnicząca powiedziała mam jeszcze prośbę. Pani powiedziała, że młodzież może 

się włączyć w turniej tylko wcześniej jakby było ustalone jakie to będą zawody, jakie będą formy 

aktywności i wtedy my byśmy ustalili ile potrzeba osób do pomocy, wolontariuszy, żeby to zrobić 

nieco wcześniej i jak najbardziej jako Młodzieżowa Rada się w to włączymy.  

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję bardzo. Kończąc ten 

punkt postawmy sobie pytanie, co przed nami? Nam się proszę Państwa marzy w przyszłym roku 

w VIII Senioriadzie taki wielki marsz z kijkami nordic walking. Z różnych punktów miasta, ze 

wszystkich organizacji senioralnych może to będzie przyjęte z przymrużeniem oka wśród 

mieszkańców dziwacznie się poprzebieramy w kapelusze i inne nakrycia głowy i schodzimy się tutaj 

pod Urząd Miasta, śpiewamy jakąś piękną pieśń, wychodzi do nas Pan Burmistrz z całą swoją świtą 

Radą Miasta też. Wręcza nam taki klucz i my przez dzień rządzimy miastem. Ja siadam tam, gdzie 

Pani Sekretarz, Pan siada tam, gdzie Pan Burmistrz i rządzimy. Tak nam się to marzy. W ciągu tego 
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dnia robimy wiele takich imprez, które teraz rozłożyliśmy. Czytanie bajek to jest wbrew pozorom, co 

to czytanie bajek? Państwo nie mają pojęcia jak nas tam witają dzieci.  Dzieciaki opowiadają swoim 

rodzicom w domu, co to się działo w przedszkolu. Nie mówiąc już o szpitalu, gdzie odrywaliśmy 

dzieci od ich smutnych przeżyć. Tak, że mamy taką koncepcją co my dobrego dla miasta w ramach 

takiego rządzenia zrobimy. Ale byśmy pokazali, że my seniorzy przeszło 1/5 mieszkańców tego 

miasta coś znaczymy prawda? Nie tylko po cichu gadamy, że tam trzeba wyciągnąć drzewo ze stawu 

na Lwowskiej albo uzupełnić kocie oczka na przejściu 7 brakuje przy przejściu koło kościoła, przy 

Policji brakuje 1. To są drobiazgi ale one decydują o dobrym naszym życiu. Chylę czoła przed 

Państwem społecznikami, którzy robią to z czystego serca, z chęci działania z tego, że są tacy bardzo 

aktywni i mam nadzieje, że w przyszłym roku zrobimy to trochę inaczej i też będziemy prosić 

Młodzieżową Radę, bo ona będzie nam potrzebna, bo jak będziemy produkować te kapelusze do 

przebrania to kto to zrobi to lepiej jak nie młodzi ludzie. Dziękuję bardzo. Jeżeli nie mają Państwo 

pytań to zamykamy ten punkt. 

 

Ad. 6. Działania na rzecz promocji Miasta Krasnystaw w 2022 r. i 2023 r. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – W tym punkcie udzielam głosu 

Pani Kierownik Joannie Sobstyl. 

 

Pani Joanna Sobstyl – Kierownik Wydziału Promocji, Rozwoju, Kultury i Sportu 

Urzędu Miasta Krasnystaw  - Szanowni Państwo. Zgodnie z regulaminem organizacyjnym Urzędu 

Miasta Krasnystaw realizacją zadań promocji zajmuje się Wydział Promocji, Rozwoju, Kultury 

i Sportu. W szczególności są to czynności związane z promocją, prowadzeniem spraw z zakresu 

polityki informacyjnej miasta w tym prowadzenie strony internetowej miasta oraz profili miasta 

w mediach społecznościowych, organizacja imprez państwowych i miejskich w tym sprzedażą miejsc 

handlowych utworzonych na potrzeby organizacji imprez miejskich, organizacja wewnętrznych 

wydarzeń urzędowych, udziałem w organizacji Ogólnopolskiego Święta Chmielarzy i Piwowarów 

Chmielaki Krasnostawskie, udziałem w przygotowaniu publikacji lokalnych, w pracach związanych 

z wydawaniem przez miasto innych publikacji promocyjnych, udziałem w kontaktach z miastami 

partnerskimi Miasta Krasnystaw, współpraca z mediami, przygotowaniem informacji o charakterze 

promocyjno – informacyjnym dla mediów, gromadzeniem danych o mieście, organizowaniem  

działań oraz współpraca z partnerami zewnętrznymi. Do głównych zadań z zakresu promocji miasta 

należy kształtowanie polityki informacyjnej miasta, Burmistrza Krasnegostawu, Rady Miasta 

Krasnystaw, Urzędu Miasta Krasnystaw oraz miejskich jednostek organizacyjnych. Polityka 

informacyjna realizowana jest  miedzy innymi poprzez udzielanie informacji przedstawicielom 

środków masowego przekazu, publikowaniem materiałów informacyjnych i promocyjnych 

w środkach masowego przekazu, prowadzenie serwisu internetowego urzędu www.krasnystaw.pl 

oraz profilu Miasta Krasnystaw na portalu Facebook. Współtworzenie treści na stronie internetowej 

www.chmielaki.pl oraz na profilu Chmielaki Krasnostawskie na portalu Facebook, instagram i na 

TikTok, kolportaż materiałów informacyjnych na tablicach ogłoszeń, na tablicach w Urzędzie Miasta 

Krasnystaw, jednostkach organizacyjnych a także na słupach i tablicach ogłoszeniowych na terenie 

miasta. W minionych miesiącach Miasto Krasnystaw współpracowało z redakcjami między innymi 

tygodników: Super Tydzień Chełmski, Nowy Tydzień., Dziennik Wschodni, Kurier Lubelski, 

Tygodnik Zamojski, czasopisma Kraina Chmielu oraz TVP3 Lublin,  RMF Maxx Polskiego Radia 

Lublin, Radia Freee oraz Radia Bon Ton. Pracownicy Wydziału promocji przygotowywali 

scenariusze wydarzeń organizowanych przez miasto, propozycje wystąpień publicznych dla 

http://www.krasnystaw.pl/
http://www.chmielaki.pl/
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Burmistrza Krasnegostawu oraz Przewodniczącego Rady Miasta, pisma okolicznościowe, 

zaproszenia, dyplomy, plakaty, foldery oraz inne materiały informacyjne. Byli również 

odpowiedzialni za wykonanie dokumentacji fotograficznej organizowanych na terenie miasta 

wydarzeń, uroczystości i świat. Z początkiem 2022 r. udostępniona została mieszkańcom możliwość 

skorzystania z bezpłatnego newslettera Urzędu Miasta Krasnystaw. Na zebrane adresy email 

regularnie rozsyłane są aktualności związane z działalnością urzędu i miejskich jednostek 

organizacyjnych, komunikaty urzędowe oraz powiadomienia o planowanych wydarzeniach. Ponadto 

uruchomiono bezpłatną aplikacje eKrasnystaw na urządzenia mobilne. Jej użytkownicy na bieżąco 

otrzymują  najświeższe wiadomości dotyczące naszego miasta, ogłoszenia i zapowiedzi 

nadchodzących wydarzeń. Działania te zostały zrealizowane w ramach projektu „Rozwój usług 

elektronicznych na terenie Miasta Krasnystaw”, które było realizowane ze środków zewnętrznych. 

Warto też przypomnieć, że od 2015 r. funkcjonuje w Krasnymstawie sms-owy system powiadamiania 

mieszkańców. Dzięki rejestracji w systemie mieszkańcy otrzymują na telefon informacje na temat 

alarmów i zagrożeń, wydarzeń kulturalnych organizowanych na terenie miasta a także komunikaty 

urzędowe. Rejestracji można dokonać poprzez wypełnienie krótkiego wniosku i złożenie go 

w Urzędzie Miasta Krasnystaw. Wnioski można pobrać w Straży Miejskiej i w Biurze Obsługi 

Mieszkańców oraz pobrać ze strony internetowej miasta. Pracownicy Wydziału promocji Urzędu 

Miasta Krasnystaw są odpowiedzialni również za rozpoznawanie i weryfikację wniosków w sprawie 

obejmowania przedsięwzięć honorowym patronatem Burmistrza Krasnegostawu. Materiały 

promocyjne kolportowane przez Wydział  promocji zawierają logotypy miasta i logotypy imprez 

dedykowanych takich jak między innymi Chmielaki Krasnostawskie. Opracowaniem projektów 

graficznych zajmowały się osoby pracujące w wydziale, pracownicy CIS oraz w szczególnie 

uzasadnionych przypadkach firmy zewnętrzne. Materiały i przedmioty stanowiące bazę do na druków 

to między innymi kalendarze, smycze reklamowe, magnesy, notesy, krówki reklamowe, butelki 

sportowe, plecaki, kufle, pokale, otwieracze, koszulki. Materiały reklamowe dystrybuowane były 

w różnej formie między innymi rozdawana były podczas spotkań oraz wydarzeń organizowanych 

przez miasto, jednostki organizacyjne, podczas Dożynek Powiatowych, targów turystycznych, 

przekazywane były również w formie nagród w konkursach organizowanych przez kluby sportowe  

czy działające w Krasnymstawie stowarzyszenia. W celu realizacji zadania własnego jakim jest 

promocja gminy oraz właściwego gospodarowania materiałami promocyjnymi miasta w dniu 18 

stycznia bieżącego roku Burmistrz Krasnegostawu wydał zarządzenie w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu wydawania materiałów promocyjnych pozostających w dyspozycji wydziału promocji. 

O wydanie materiałów promocyjnych mogą ubiegać się organizacje non profit, placówki naukowo-

oświatowe prowadzące działalność na terenie miasta oraz organizatorzy projektów mających 

szczególne znaczenie dla promocji Miasta Krasnystaw. Kształtowanie pozytywnego wizerunku 

miasta dokonuje się poprzez promocję jego potencjału kulturalnego, społecznego, sportowego oraz 

turystycznego w tym celu Urząd Miasta Krasnystaw współpracuje z jednostkami organizacyjnymi 

miasta oraz działającymi na terenie miasta organizacjami pozarządowymi wspierając je 

organizacyjnie i promocyjnie. W omawianym okresie Wydział promocji współpracował przy 

wdrażaniu projektów przeznaczonych do realizacji w ramach budżetu obywatelskiego Miasta 

Krasnystaw na 2022 r. są to: Jubileuszowo integracyjny festyn integracyjny oraz kolejna edycja 

przedsięwzięcia Krasnystaw Young Vocal Challenge oraz budżetu obywatelskiego Miasta na 2023 r. 

organizacja Festiwalu Sztuk Krasnych im. Stanisława Bojarczuka, festyn rodzinny na kółku 

Rolniczym w Przedmieściu Góry oraz projekt „Odkrywamy tajemnice Krasnegostawu czyli 

wideoprzewodnik turystyczny” oraz terenowa gra miejska. Wsparcie miasta dla organizacji 

realizujących działania na rzecz miasta odbywa się między innymi poprzez dofinansowanie 
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organizacji i imprez, przekazywanie materiałów promocyjnych na nagrody dla uczestników 

konkursów, zwodów sportowych. Wyposażanie przedstawicieli organizacji, klubów sportowych 

w materiały promocyjne na wyjazdy krajowe i zagraniczne oraz przekazywanie do mediów 

informacji na temat ich przedsięwzięć i osiągnięć.  Ponadto w 2022 r. pracownicy  Wydziału promocji 

wraz z przedstawicielem Lokalnej Organizacji Turystycznej „Krasnystaw - Wrota Roztocza” 

prezentowali ofertę Krasnegostawu oraz promowali Chmielaki Krasnostawskie podczas 28 

Międzynarodowych Targów Turystycznych TT Warsaw w Nadarzynie. Elementem kształtowania 

pozytywnego wizerunku miasta jest również wsparcie lub organizacja akcji społecznych w tym 

WOŚP i inicjatyw sprzątanie świata. W 2022 i 2023 miasto wspierało również  wydawanie 

czasopisma artystycznego „Nestor” prezentującego treści dotyczące Krasnegostawu i okolic. Miasto 

Krasnystaw prowadzi także współpracę z miastami partnerskimi za granicą w ubiegłych dwóch latach, 

bo o nich mówimy dzisiaj współpracowaliśmy z naszym miastem partnerskim Püspökładány na 

Węgrzech, Żatec w Czechach oraz aktywnie pomagaliśmy i do tej pory pomagamy naszemu miastu 

partnerskiemu Turijsk na Ukrainie. Warto w tej chwili wspomnieć o wyróżnieniach, które zdobyliśmy 

współorganizowane przez Wydział promocji. Ogólnopolskie Święto Chmielarzy i Piwowarów 

Chmielaki Krasnostawskie 2022 zwyciężyło w konkursie na najlepszy produkt turystyczny 

Województwa Lubelskiego ubiegłego roku, który jest organizowany przez Lubelską Regionalną 

Organizację Turystyczną we współpracy z Polską Organizacją Turystyczną. Kapituła, w skład której 

weszli eksperci w zakresie turystyki, budowy i  promocji produktów turystycznych, komunikacji 

społecznej, marketingowej, przedstawiciele środowisk akademickich związani z turystyką oraz 

przedstawiciele mediów publicznych uznali, że to właśnie Chmielaki Krasnostawskie są najbardziej 

atrakcyjnym, nowatorskim i przyjaznym dla turystów produktem turystycznym w Województwie 

Lubelskim w ubiegłym roku. W tym roku również została ogłoszona tegoroczna edycja konkursu. 

Jako Urząd Miasta Krasnystaw zgłosiliśmy tegoroczną edycje Chmielaków do konkursu. Kapituła 

konkursowa ocenia nadesłane zgłoszenia ale jednocześnie odbywa się głosowanie  internautów więc 

jeżeli moglibyśmy Państwa prosić na stronie internetowej Lubelskiej Organizacji Turystycznej są 

umieszczone zdjęcia nominowanych do tytułu tegorocznego imprez, wydarzeń i poprzez klikanie 

lajka można oddać głos na Chmielaki Krasnostawskie. Głosowanie trwa do 3 października. Dziękuję 

bardzo.  

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję bardzo Pani Kierownik 

za moc informacji, które pokazują w  bardzo fajnym świetle miasto tylko nie wszyscy o tym wiedzą 

i dlatego wracamy do tej nieszczęsnej Telewizji Kablowej, dzięki której dowiadywaliśmy się o tylu 

różnych rzeczach. Nie można się przez to przebić to jest jedyna instytucja, do której zgłaszaliśmy 

cztery interpelacje, cztery zapytania i nie otrzymaliśmy na żadną z nich odpowiedzi. To by było 

ogromne rozwiązanie i tutaj podtrzymujemy to okienko, o którym mówił Pan Kazimierz i wcześniej 

na poprzedniej sesji mówiła Pani radna Teresa Haratym, żebyśmy dla seniorów mieli miejsce, 

w którym będziemy w formie jakiegoś plakatu ciągle w porozumieniu z tą komórką promocyjną 

dawać rozmaite ogłoszenia i informacje, bo to, że wszystko jest na stronie internetowej i gdzieś tam 

jeszcze to jest bardzo dobrze ale jest bardzo dużo ludzi, na których nam przede wszystkim zależy, bo 

ludzie, którzy są w organizacjach senioralnych to oni wiedzą o tym, bo tam się o tym mówi ale ci 

spoza nie. Ja mam pytanie do Pani Kierownik. Zgodnie z postanowieniem naszym po ubiegłorocznej 

uroczystej sesji Rady Seniorów październikowej z okazji Europejskiego Dnia Seniora te święta 

senioralne będziemy kontynuować. W tym roku 20 listopada robimy też  uroczystą sesję  Rady 

Seniorów bowiem wtedy mamy Ogólnopolski Dzień Seniora. Na tą sesje planujemy zaprosić 

przedstawicieli Rady Seniorów z Zamościa, żeby dokonać takiej wymiany doświadczeń i pochwalić 
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się miastem, pochwalić się tym co tutaj w mieście się robi. Moje pytanie jest następujące. Czy będzie 

możliwość uzyskania materiałów promocyjnych dla osób, które nas z tego Zamościa odwiedzą?   

 

Pani Joanna Sobstyl – Kierownik Wydziału Promocji, Rozwoju, Kultury i Sportu 

Urzędu Miasta Krasnystaw  – Zapewne będzie taka możliwość. Zrobimy wszystko, żeby się udało.  

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję bardzo. Ja nie wiem ile 

osób jeszcze przyjedzie czy to będzie delegacja czy cała rada. Czy mają Państwo pytania do Pani 

Kierownik? Proszę Pani Anna Ciechańska – Marucha. 

 

Radna Anna Ciechańska Marucha – Jeżdżę po różnych miastach i widzimy, że są różne 

punkty informacyjne, które są czynne w soboty i niedziele. Turyści przyjeżdżają i  nie zawsze wiedzą 

co się tutaj dzieje, gdzie mogą pójść i coś zobaczyć. Ten budynek na rynku był kiedyś otwarty. Każdy 

kto przyjeżdża idzie do rynku a potem gdzie? Nie wiedzą. Pewnie trudność jest z utrzymaniem 

takiego punktu ale to jest jakaś promocja dla osób, które tutaj przyjeżdżają. Czasami przyjadą 

w sobotę  po południu a tu pusty rynek. Dziękuję. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Bardzo dziękuję. Bardzo ważne 

pytanie. Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Zamykamy zatem punkt 

mówiący o promocji miasta. Gratulujemy sobie wspólnie tego, że miasto się rozwija, że ci co po kilku 

latach do tego miasta przyjeżdżają  dostrzegają tylko to co dobre. My dostrzegamy różne mankamenty, 

widzimy to co jest niedobre, chociażby te kocie oczka ale to są drobiazgi, które my jako mieszkańcy 

dostrzegamy. Dziękuję bardzo Pani Kierownik i przechodzimy do punktu następnego.  

 

Ad. 7. Przedstawienie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Pan Burmistrz ma głos. Proszę 

bardzo. 

 

Pan Robert Kościuk  Burmistrz Krasnegostawu – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo. Pierwsze interpelacje były skierowane od Pana Kazimierza Domańskiego 

i pierwsza sprawa, która była poruszona dotyczyła ul. Lwowskiej a mianowicie usunięcia drzew przy 

stawiku i zagospodarowanie tego terenu. Sytuacja wygląda tak, że my jako miasto próbowaliśmy ten 

teren zagospodarować, bo też takie interpelacje i głosy płynęły ze strony radnych Rady Miasta 

niestety nie udało nam się zbyt wiele zrobić ze względu na to, że ten teren znajduje się w obszarze 

chronionym. Występowaliśmy do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, żeby uporządkować te 

drzewa, które są połamane, no niestety z uwagi na ptactwo, z uwagi na charakter tego miejsca nie 

wolno nam było. Z resztą mamy na to dokumenty i pisma, które były kierowane z urzędu i potem 

wracały do nas odpowiedzi z RDOŚ-u, że nie możemy na ten moment nic z tym zrobić. Natomiast 

jeżeli chodzi o zagospodarowanie tego terenu to ten teren, o którym mowa jest też częściowo terenem 

kolei i z uwagi na to, że do momentu, kiedy nie będą zakończone prace projektowe związane z koleją 

dużych prędkości nie ma możliwości aby w tamtym miejscu cokolwiek zrobić. Nie jest powiedziane 

ostatecznie, że jeden z wariantów, który jest przewidywany dla przebiegu tej kolei będzie tam 

realizowany, tym niemniej mówiąc kolokwialnie mamy związane ręce. „Kocie oczka” – ten temat 

był już kilka razy poruszany, nawet mamy już policzone ile ich brakuje. Będziemy występowali do 

zarządców dróg z prośbą aby te braki były uzupełniane. Kolejna sprawa dotyczyła rzeźb przy 
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przejściu dla pieszych, które zdaniem kierowców mogą powodować wrażenie, że zbliża się do 

przejścia pieszy. Musimy Szanowni Państwo przemyśleć lokalizację dla tych rzeźb. Co roku 

odbywają się plenery rzeźbiarskie w Krasnymstawie i było ich już od 8 do 10 i tych rzeźb już nam 

się trochę nazbierało. Jak Państwo pamiętacie przedostatni plener rzeźbiarski dał nam rzeźby do 

szopki świąteczno – noworocznej, która stała w rynku. Teraz przygotowując projekt 

zagospodarowania i rewitalizacji Zaułka Nadrzecznego chcemy w tamtej przestrzeni stworzyć alejki,  

żeby niektóre rzeźby też tam znalazły swoje miejsce. Tak to wygląda na ten moment. Kolejna sprawa 

dotyczy czytelności tablic informacyjnych z nazwami ulic. Tym tematem już się zajmujemy. Na 

większości tablic  ta czytelność została już poprawiona co do kolejnych prowadzimy działania. Mamy 

nadzieję, że w niedługim czasie te wszystkie nieczytelne tablice uda nam się wymienić albo na nowo 

nanieść napisy aby stały się czytelne. Kolejna sprawa dotyczy kładki rowerowej. To jest złożony 

temat, bo faktycznie należy do GDDKiA. My w ramach działań, które dotyczyły usuwania drzew  

uschłych przy ul. Sikorskiego to co mogliśmy ze swojej strony jako miasto i w ramach naszych 

działań to zrobiliśmy. Jeśli się okazuje, że jeszcze gdzieś są jakieś gałęzie, które wymagałyby 

usunięcia, przycięcia to procedura jest taka, że musimy się zwracać do zarządcy takiej drogi z prośbą 

o interwencję. W takiej sprawie nie wolno nam wchodzić na czyjś teren. Kolejna sprawa dotyczyła 

tablic ogłoszeniowych dla seniorów. Propozycja była taka aby to było gdzieś przy rynku. Wydaje mi 

się, że takim punktem na ten moment jest jeden z tych domków. Muszę Państwu powiedzieć, że na 

wiosnę tego roku jedno ze stowarzyszeń w Krasnymstawie zwróciło się do nas  z prośbą o wynajęcie 

tego budyneczku w celu utworzenia takiego punktu informacyjnego. Mieliśmy kilka spotkań 

z przedstawicielami i oni deklarowali, że ten punkt będzie otwarty od maja do końca września a nawet 

jeszcze w październiku. Wszystko miało zależeć od pogody ale jak po niedługim czasie mieliśmy 

możliwość zobaczyć to niestety nie do końca wywiązywali się z tej umowy. Wysyłaliśmy do nich 

pisma ponaglające. Trochę się to zmieniło w okolicach Chmielaków i generalnie w sierpniu. Mamy 

jakieś w związku z tym doświadczenia, że jednak nie do końca możemy polegać na podmiotach 

zewnętrznych. Musimy tutaj tylko i wyłącznie wziąć sprawy w swoje ręce i otworzyć taki punkt 

informacji z prawdziwego zdarzenia. To już nie dotyczy samego Miasta Krasnegostawu ale też 

i powiatu i w ramach takich wspólnych działań pomiędzy samorządami będziemy chcieli to otworzyć. 

Musicie też Państwo wiedzieć, że takie punkty generują koszty i my tymi kosztami musielibyśmy się 

podzielić. Ewentualnie jest możliwość taka, żeby pójść w taką informację turystyczną elektroniczną. 

Taka praktyka jest w niektórych miejscowościach. Na pewno będziemy dążyli do tego aby taki punkt 

informacji turystycznej z prawdziwego zdarzenia tutaj powstał. Muszę jeszcze dodać, bo takie 

sygnały do nas spływają dotyczące Telewizji Kablowej. Obawiam się, że nie uda nam się takiej 

Telewizji Kablowej zrobić, odtworzyć tego ale już na ten moment słuchając Państwa musimy 

powrócić do takiej formuły, która gdzieś tam kilka razy jak feniks z popiołów się odradzała takiej 

gazetki informacyjnej, którą wydaje Urząd Miasta. Rozmawialiśmy już tutaj podczas spotkań 

w urzędzie. Taka bezpłatna gazetka, w której byłyby umieszczane informacje i nie tylko o tym, co się 

ma wydarzyć ale też co się wydarzyło, żebyście mieli taką ogólną wiedzę o tym, co w danym 

momencie w mieście się dzieje. Tutaj dobiegliśmy do końca jeżeli chodzi o Pana Domańskiego. 

Kolejna interpelacja była od Pani Teresy Haratym i tutaj przekażę głos Pani Sekretarz.  

 

Pani Renata Stangryciuk – Sekretarz Miasta  - Szanowni Państwo. W odpowiedzi na to 

zapytanie w związku z tym, że temat ten pojawił się już na wcześniejszym spotkaniu poprosiliśmy 

o wyjaśnienie dyrekcję Szkoły Podstawowej Nr 1 w Krasnymstawie i Pani Dyrektor udzieliła nam 

takiej odpowiedzi, że zgodnie z regulaminem plac zabaw otwarty jest w godzinach pracy szkoły tj. 

od poniedziałku do piątku w godzinach 7:00 – 20:00. W sobotę i niedzielę teren szkoły jest zamknięty 
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ze względu na często występujące dewastacje mienia szczególnie w godzinach nocnych oraz brak 

osób nadzorujących placówkę. Monitoring wizyjny w godzinach nocnych nie spełnia swojej funkcji. 

Podejmiemy próby rozmowy z Panią Dyrektor, żeby w weekendy chociaż do zmierzchu ten plac 

zabaw był udostępniony. O tym musimy porozmawiać, na ten moment taką otrzymaliśmy odpowiedź. 

Dziękuję.  

 

Pan Robert Kościuk  Burmistrz Krasnegostawu - Kolejna interpelacja była od Pana Jana 

Pawelca i dotyczyła zakończenia CAS. I pojawiło się pytanie czy będzie kontynuacja. Rozumiem, że 

chcielibyście Państwo jakieś takie krótkie sprawozdanie z przebiegu tego CAS-u do 26 września 

i tutaj przekazałbym głos Pani Justynie Peździe. Pani Sekretarz też chciała coś powiedzieć więc 

najpierw Pani Sekretarz a potem Pani Justyna. I na koniec jeszcze ja słowo od siebie. 

 

Renata Stangryciuk – Sekretarz Miasta - Szanowni Państwo. Miło mi Państwa 

poinformować, że miałam przyjemność odebrać nagrodę Marszałka Województwa Lubelskiego. 

Zostaliśmy laureatem  my jako Miasto i otrzymaliśmy tytuł Gmina Przyjazna Seniorom. Konkurs był 

organizowany przez Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej w Lublinie. Jako jedna z kilku gmin, 

miast zostaliśmy laureatem w tym konkursie. Jest mi niezmiernie miło Państwa o tym poinformować.   

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Brawo seniorzy. 

 

Pani Justyna Pezda – Centrum Aktywnego Seniora - Punkt wsparcia seniora na terenie 

Miasta Krasnystaw będzie funkcjonował dalej. Na pewno do końca roku. Takie są uzgodnienia. 

Co będzie od nowego roku to się okaże. Złożyliśmy już odpowiednie wnioski na finansowanie  

punktu wsparcia jak też złożyliśmy kolejne wnioski na to, żeby pozyskać pieniądze aby dalej 

prowadzić projekty dla seniorów. Jeden z naszych wniosków już został zaopiniowany pozytywnie to 

jest wniosek z ROPS  z Lublina . I jest nam niezmiernie miło, bo to będzie duży wniosek zupełnie 

inny niż ten projekt, który ja teraz prowadziłam ale będzie dla dużej grupy seniorów tylko będzie to 

projekt bardziej usługowy. Jeżeli będziemy mieć konkretniejsze informacje to oczywiście wszyscy 

zostaną o tym poinformowani. Złożyliśmy też inne wnioski ale na chwilę  obecną czekamy na wyniki. 

Punkt działa nadal i wszystkich serdecznie zapraszam. Jestem tak normalnie jak byłam od 8:00 do 

16:00. Dziękuję. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów  – Dziękuję bardzo. Czyli to, co 

widzimy na szybach w Pani siedzibie w dalszym ciągu jest ten punkt konsultacyjny, punkt wsparcia 

to dalej działa. Jak już jesteśmy przy tych projektach to nam pozostałym organizacjom senioralnym, 

które funkcjonują  w mieście marzy się to aby z projektu rotacyjnie korzystać i ja wiem, że to jest 

trudne albo korzystała większa ilość osób, bo ta rekrutacja co była powodowała, że ciągle te same 

osoby korzystały z ogromnych dobrodziejstw tego projektu. A tak przy okazji co zostaje w mieście, 

w Domu Kultury z takich trwałych materialnych rzeczy ktoś pytał. Co zakupiliście i co ma taką trwałą 

wartość i co zostaje?  

 

Justyna Pezda – Centrum Aktywnego Seniora - Przede wszystkim całe wyposażenie, które 

jest w punkcie seniora zostaje. Zakupiona jest cała jedna ściana szaf, stoły, krzesła i to wszystko tam 

zostanie. To co zostało zakupione dla zespołu wokalno – muzycznego czyli nagłośnienie, pulpity to 

też jest na stałe. Mamy też prasę. Prasa jest taka troszeczkę przechodnia, bo wiadomo, że mija jej 
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termin użyteczności. Użyczamy ją do Dziennego Domu więc mogą z niej korzystać też inni seniorzy.  

Na stałe są też w punkcie książki, które można sobie poczytać. One są na stałym wyposażeniu.  

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Bardzo dziękujemy. Bardzo proszę 

w dalszym ciągu głos ma Pan Burmistrz. 

 

Pan Robert Kościuk – Burmistrz Krasnegostawu – Padło pytanie ze strony Pana Pawelca 

czy będzie kontynuacja? Pani Justyna już powiedziała, że aplikujemy o kolejne środki do tych 

programów. Ja będąc na takim spotkaniu sprawozdawczym też słyszałem a było to wielokrotnie 

powtarzane, że na samym początku ilość osób, do których miały te programy docierać była inna 

a potem to się wszystko zwiększało. Jeżeli nawet przystępujemy do tych programów i tam są 

obwarowania, że musimy wskazać konkretną docelowa grupę to jednak w tym tak zwanym między 

czasie można tą grupę docelową zwiększać. Za każdym razem tak jak chcieliśmy, żeby jednak te 

środki pomagały seniorom i to, co powiedziała Pani Sekretarz też jesteśmy widoczni na zewnątrz 

i z tymi naszymi działaniami jakieś tam laury z tego tytułu zdobywamy. Kiedyś tutaj na tej sali i nie 

tylko tutaj padały deklaracje z naszej strony, że będziemy robili wszystko co można aby życie 

w Krasnymstawie dla seniorów  było jak najbardziej przyjazne, żeby było zaopatrzone w szereg 

różnych atrakcji i to się dzieje. Zakładam, że to jest tak naprawdę początek ale kontynuacja na pewno 

będzie realizowana i grupa osób, do której będzie to docierało będzie się za każdym razem zwiększała. 

Kolejne zapytania były od Pani Anny Ciechańskiej – Maruchy. Pani Anna zaczęła od ronda i od 

podziękowania. Szanowni Państwo ta droga i skrzyżowanie ma być oddane do użytku już od 1 

października. Wszystkie prace mają się zakończyć do końca tego miesiąca. Potem są jeszcze 

procedury odbiorowe ale one już nie będą miały wpływu na przejezdność przez to skrzyżowanie. 

Na pewno już dzisiaj mogę powiedzieć jedno, bo takie sygnały do mnie docierają, że przejezdność 

w tym miejscu diametralnie się zmieniła. Nie ma już korków dla jadących od Lublina i skręcających 

w kierunku Chełma  a już w szczególności najgorzej sytuacja wyglądała jak się jechało od miasta 

ul. Lwowską w kierunku Zamościa. Niejednokrotnie w takim korku stałem. Udało się nam to zadanie 

zrealizować dzięki pomocy ludzi, którzy widzieli, że jest to dla mieszkańców miasta dla 

podróżujących jest bardzo ważne, że wpłynie to na bezpieczeństwo i komfort podróżujących. My do 

tej pory byliśmy przekonani, że w ramach tych prac, które wykonuje inwestor i GDDKiA, że ten 

przystanek będzie tam utrzymany. W tej chwili wyjaśniamy dlaczego ten przystanek zniknął. 

Wymieniamy się pismami i mam nadzieję, że ten przystanek wróci. Ale teraz przejdę już do kolejnej 

kwestii czyli kolei dużych prędkości i ul. Stokowej, Lwowskiej i kładek dla pieszych. Z tych 

wszystkich zapewnień, które były kierowane do mieszkańców Krasnegostawu wynikało, że żaden 

przejazd nie będzie zlikwidowany. Jeżeli kolej poszłaby estakadą lub nasypami  wszystkie przejazdy 

kolejowe, przejścia będą utrzymane. Dlatego poczekajmy jeszcze chwilę do momentu kiedy 

będziemy wiedzieli, który z tych wariantów jest wybrany, bo też Państwo wiecie, że jako samorząd 

miasta wraz z innymi samorządami próbowaliśmy w Instytucie Kolejnictwa uzyskać dokumentację 

związaną z tym czy w ogóle jest jakakolwiek możliwość przełożenia kolei dużych prędkości w inną 

część miasta to teoretycznie jest taka możliwość przerzucenia jej na zachodnia część miasta 

i umieszczenia w tym samym korytarzu co jest droga ekspresowa. Tam są takie niuanse inżynieryjne, 

techniczne, które wprowadzają trochę takich kolizji ale to już zostawmy projektantom. Jeżeli  okazało 

by się, że jednak dwa podmioty CPK i GDDKiA są w stanie się dogadać, no to my jako samorząd 

będziemy oczywiście rekomendować każde rozwiązanie, które będzie sprzyjało mieszkającym i nie 

będzie ingerowało zbyt głęboko w tkankę miejską. To w tym momencie chcę to Państwu przekazać. 

Ale jeżeli jednak kolej chciałaby poprowadzić wzdłuż ulicy Lwowskiej i Sokołowskiego swoje 
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połączenia kolejowe to też projektanci mają zmierzać w takim kierunku, bo tu też chcę uspokoić 

nastroje, które bardzo często się pojawiają i to nie raz mieliśmy głosy protestujących tutaj na tej sali 

obrad. Chcę powiedzieć, że spowolnienie tej kolei dużych prędkości przez tereny kolejowe 

przebiegające przez Krasnystaw, czyli ulica Rejowiecka, Lwowska i Stokowa to spowoduje, że 

wyniesienie tego nasypu i estakady, że praktycznie żaden z domów mieszkańców Krasnegostawu nie 

będzie musiał być zniszczony po to tylko, żeby tą kolej wybudować. Mają też nie naruszyć tego 

miejsca, które jak się okazuje jest bardzo ważne dla historii naszego miasta, dla naszej  tożsamości 

czyli ten stawik. Też jest taka obietnica, że żadnej ingerencji w to miejsce nie będzie. Na pewno 

dążenie jest w kierunku takim, aby jak najbardziej poprowadzić skrzyżowania obu dróg w taki 

sposób, żeby były bezkolizyjne i tutaj mogę powiedzieć, bo to już kilkukrotnie było powiedziane, że 

obecny budynek dworca kolejowego byłby do zburzenia i do przesunięcia a w tym miejscu, gdzie 

dzisiaj jest dworzec poprowadzona  byłaby bezpośrednio droga wylotowa z ronda na ulicę Witosa, 

żeby to przechodziło pod wiaduktem, żeby tam nie było takich żadnych sytuacji kolizyjnych, które 

dzisiaj mamy i zamknięcie tak naprawdę przejazdu kolejowego powoduje, że na kilka, a może 

czasami nawet kilkanaście minut mamy paraliż na tym rondzie, tego byśmy  uniknęli. Sprowadzenie 

kolei do poziomu gruntu wpływa w tym  miejscu na to, że  przerzucanie tymi wiaduktami, tymi 

kładkami nad torami komunikacji czy to pieszej czy to pojazdów powoduje, że przed wyjazdem na 

taki wiadukt i potem zjazd z takiego wiaduktu wymaga też tworzenie takich różnych serpentyn, 

ślimaków i też poświęcania dużej ilości domów stąd moje działania, działania Urzędu Miasta  

sprowadzają się do tego, aby poprowadzić to estakadą. Na ten moment  mamy zapewnienie, że jeżeli 

ten wariant przebiegający po zachodniej stronie miasta byłby niemożliwy to po tych terenach  

kolejowych jakby przechodziło to na pewno z jak najmniejszą ingerencję w tkankę miejską i też z jak 

najmniejszą szkodliwością dla domów tych, które są tam pobudowane. To tyle, jeżeli chodzi o pytania 

Pani Ani. Pani Bożenna Pachla pytała o SOR, tą złą sytuację. No to niestety muszę  powiedzieć, że 

praktycznie nie ma tygodnia, żeby mieszkańcy, a tym nie mówili. To też  już dzisiaj praktycznie 

podczas wypowiedzi Pani Bożenny, była mowa o tym, że środki w tej chwili powiat dostaje na 

poprawę tej sytuacji, no to wypadałoby w tym momencie powiedzieć, że to dobrze, że miasto 

otrzymuje takie środki i że ta sytuacja gdzieś w niedługim czasie się  zmieni, bo faktycznie każdy, 

kto trafił na SOR w Krasnymstawie, to wie, że  trzeba mieć naprawdę bardzo dużo zdrowia, żeby tam 

na tym SOR-e się znaleźć, to chyba nie o to chodziło. I kolejna ostatnia sprawa, którą podnosił Pan 

Wiesław Marciniewicz, to dotyczy naszego BOM-u Biura Obsługi Mieszkańca. Szanowni Państwo 

odkąd tylko wszedłem tutaj do urzędu jako Burmistrz od samego początku mówiłem, że ten urząd 

ma być tak zwanym przyjaznym urzędem. Jeżeli ja słyszę takie głosy to ja się bardzo cieszę, ale też 

muszę powiedzieć, że tutaj na tej sali obrad takich głosów już kiedyś też było więcej. Dla mnie to jest 

ważna informacja, że ta misja, której się podjęliśmy w zasadzie wszyscy w urzędzie, żeby ten 

wizerunek urzędu był właśnie taki a nie inny, że każdy, kto wchodzi ma być tak obsłużony tak 

poprowadzony przez meandry tej nomenklatury urzędniczej jakby sam chciał być obsłużony będąc 

w innym miejscu.  

Ja za przykład zawsze podawałem, jeżeli ktoś przychodzi tak bez względu na wiek, no to podejdź do 

tej osoby, mówię tutaj o naszych urzędnikach jakby to przechodziła twoja mama, tata, babcia, 

dziadek, brat lub siostra lub jeżeli to nie przemawia to tak, jakbyś sam lub sama chciała, żeby  ciebie 

obsłużono w innym miejscu. Stąd się to bierze. Wiem, że można, bo w Krasnymstawie taka akcja 

przyjaznego urzędu była wprowadzona w Urzędzie Skarbowym. Tutaj się już odwołuje do 

Naczelnika Artura Krukowskiego, który taką akcję rozpoczął. Ona była prowadzona też w wielu 

Urzędach Skarbowych w całej Polsce, ale poprowadzenie tego ukłonu niskiego w stronę tych 

petentów, którzy przechodzili i tego takiego życzliwego podejścia powodowało, że Krasnystaw był 



17 

 

naprzemiennie raz na 1 raz na 2 miejscu przez wiele lat. Ja tylko powiem jeszcze, jeśli jestem przy 

głosie, że takie głosy jak tutaj ze strony Państwa też płynął, od osób które są spoza Krasnegostawu 

i mówią, że jesteśmy przykładem takiego urzędu, w którym naprawdę można wiele rzeczy załatwić 

nie idąc na wojnę, tylko poprzez taką życzliwą, przyjazną rozmowę, takie życzliwe podejścia do 

petenta. Staramy się, to jest powiedzmy misja, której się podjęliśmy i w tym momencie już z tego 

zasianego ziarna zbieramy plony. Dziękuję bardzo. 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo dziękuję Panu 

Burmistrzowi.  Czy mają Państwo pytania do Pana Burmistrza, do Pani Sekretarz? 

Radna Zofia Gregorowicz – Myka – A propos tej rozbudowy kolei, bo młodzież z osiedla 

pytała, w takim razie McDonald będzie istniał? Nie będzie zburzony, tak? Bo były takie projekty, że 

ma być zburzony  

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję Pani Gregorowicz – 

Myka. Proszę Pan Burmistrz. 

Robert Kościuk – Burmistrz Krasnegostawu -  Jeżeli chodzi o te alternatywne rozwiązania,  

które nam przygotował Instytut Kolejnictwa to jedna z alternatyw była taka, że przebiega przez 

i zabudowania i  przez szklarnie, przez warsztaty samochodowe, które tam mamy, przez parking 

i przez stację paliw tudzież dalej przez McDonald. Mało tego, żeby to wszystko w ramach tych 

inżynierii, które trzeba zastosować, trzeba by się z tą koleją też zbliżyć bardzo do miasta. To była 

jedna z alternatyw. Druga wersja. Niestety powiedzmy korzystniejsza dla mieszkańców, ale 

niekorzystna z punktu widzenia całej tej inżynierii to jest przerzucenie jeszcze bardziej na zachód tej 

linii kolejowej. To tutaj jest duży problem, bo w wielu miejscach na odcinku 4 km nakładają się na 

siebie skrzyżowanie drogi tak naprawdę jednej kolejowej i tej drogi ekspresowej. W efekcie daje to, 

że skrzyżowanie dwóch dróg w jednym miejscu ma trzysta kilkadziesiąt metrów a w drugim prawie 

200. Zdaniem projektantów z Instytutu Kolejnictwa jest to możliwe do zrobienia tylko pytanie, czy 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad jako inwestor tego przedsięwzięcia wyraziłby na to 

zgodę. Kolej generalnie i CPK dążą do tego, żeby jak najwięcej tych działań, które oni chcą 

prowadzić były, realizowane po ich terenach, czyli to jest ich nastawienie. Jak się ostatecznie okaże, 

to zobaczymy. My cały czas jako  miasto monitorujemy, piszemy pisma. Wszystkie pisma i działania, 

których podejmują się też mieszkańcy z własnych inicjatyw też przekazujemy do projektantów, żeby 

uwzględniali głosy społeczne, jak i samorządowe. Dziękuję. 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję. Czy mają Państwo 

jeszcze jakieś pytania? Chcieliby Państwo jeszcze o coś zapytać? Nie widzę, a zatem zamykamy 

punkt odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. Kolejny punkt to wolne wnioski i sprawy 

różne.  

Ad. 8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Bardzo proszę czy w tym punkcie 

ktoś chciałby zabrać głos? Bardzo proszę  radny Mazurek. 

Radny Stanisław Mazurek – Czy jest możliwość na przykład otrzymywania emailowego 

informacji o porządku obrad, o posiedzeniu Rady Seniorów, na przykład? Ciekawe, jaka ilość spośród 

nas posiada takie warunki? 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Sprawdzimy to. 
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Radny Stanisław Mazurek - Niekoniecznie trzeba mieć drukarkę w domu, prawda? Bo jeżeli 

by taką kartkę położyć na stole, w momencie, gdy się pojawiamy tutaj, to jest wystarczająco dużo 

czasu, żeby się zapoznać z tym porządkiem i mieć go przed oczyma. Kwestia korespondencji, 

kopertowania i tak dalej to jest dzień czasu roboty powiedzmy sobie szczerze. 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów – Dziękuję. W porozumieniu z Panią 

Iwoną, która zajmują się administracyjnymi sprawami spróbujemy ten problem rozwiązać. Dziękuję 

bardzo. Czy są jeszcze jakieś sprawy? Nie widzę. Proszę Państwa ja tylko chciałam przypomnieć 

o dyżurach 3 październik Pani Pachla i Pani Cichańska - Marucha, później listopad Pani Hus i Pani 

Gregorowicz - Myka i 6 grudzień Pani Teresa Haratym i Pan Wiesław Marciniewicz. Proszę 

pamiętać, mam nadzieję, że już będziemy mogli wywiesić ogłoszenia takie, które by informowały 

mieszkańców o sprawach, które mogą podczas tych dyżurów zgłosić. Przypominam też, że przed 

uroczystą sesję, bo nie będziemy się w tym gronie wspólnie widzieli tutaj tylko dopiero mamy sesję 

w listopadzie to mamy zawody strzeleckie,  mamy dwa konkursy tańca towarzyskiego, jeśli chodzi o 

Senioriadę, czytanie bajek i to wszystko. Pamiętajmy. Zbliżamy się do końca obrad naszej sesji. Jeżeli 

nie ma uwag i jakiś postulatów, wniosków, propozycji to przechodzimy do ostatniego punktu naszej 

sesji. 

Ad. 9. Zakończenie obrad sesji. 

 

Radna Urszula Hus - Przewodnicząca Rady Seniorów - Dziękuję Państwu za obecność, 

dziękuję Panu Burmistrzowi, Pani Sekretarz, Pani Kierownik Wydziału, Pani radnej. To bardzo miły 

gest, że widzimy radną Rady Miasta na naszych obradach. Dziękujemy innym obecnym i dziękuję 

Państwu radnym. Życzę miłych wrażeń, wspomnień i doznań podczas realizacji zadań VII 

Senioriady. 

Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam obrady VII sesji Rady Seniorów Miasta 

Krasnystaw III kadencji. Dziękuję Państwu bardzo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:     Przewodnicząca Rady Seniorów Miasta Krasnystaw 

 

Iwona Surma               Urszula Hus 
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